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J E G Y Z Õ K Ö N Y V 
 

Készült: Gádoros Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. 

február 18-án 1600 órától megtartott rendes üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme 

 

Jelen vannak: Dr. Szilágyi Tibor polgármester, Varga Balázs alpolgármester, 

Fekete Tiborné (később érkezik), Herbszt Gergely, Ribárszki István 

János, Simondán Vilmos (később érkezik) és Varga Zsolt települési 

képviselők 

 

Jelen volt tanácskozási 

joggal meghívva: Kőszegi Erzsébet Mária jegyző 

 Tóth Tibor igazgatási csoportvezető 

 Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető 

 

Meghívott vendégek: Higyed-Horváth Viktória Katalin Justh Zsigmond Művelődési Ház 

és Könyvtár intézményvezető 

 Pisont András Gádorosi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 

 Belláné Szőke Csilla Gondozási Központ intézményvezető (később 

érkezik) 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Tisztelettel köszönti a testületi ülésen megjelent Képviselő-testületi tagokat, Kőszegi Erzsébet 

Mária Jegyző Asszonyt, a csoportvezetőket, továbbá a meghívott vendégeket. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes, 5 fő van jelen.  

 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri Varga Balázs Alpolgármester Urat és Varga Zsolt 

Települési Képviselő Urat. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő. 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az ülésről készített jegyzőkönyv hitelesítésére Varga Balázs 

Alpolgármester Urat és Varga Zsolt Települési Képviselő Urat jelölte ki. 

 

Jegyzőkönyvvezetőnek Németh Lászlónét javasolja. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő. 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az ülésről készített jegyzőkönyv vezetésére Németh Lászlónét jelölte ki. 

 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Szavazásra bocsátja a meghívóban szereplő napirendi tárgysorozatot azzal a kiegészítéssel, 

hogy a bejelentések napirendjében tárgyalnak a Falusi Civil Alap keretében „civil közösségi 

tevékenységek és feltételeinek támogatása” című pályázatról, a Humán Szolgáltatási Központ 

kérelméről és a rendkívüli önkormányzati támogatás benyújtásáról. Ki ért egyet ezzel? 
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A döntéshozatalban résztvevők szám: 5 fő 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete alakuló ülésének napirendjét 5 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbiak szerint fogadja el: 

 

Nyilvános ülés keretében: 

 

1.) Jelentés a határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

 

2.) 2025. évi költségvetés megvitatása, elfogadása 

Előadó: Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

 

3.) Tájékoztató a Justh Zsigmond Művelődési Ház és Könyvtár munkájáról, munkaterv 

elfogadása 

Előadó: Higyed-Horváth Viktória Katalin Justh Zsigmond Művelődési Ház és 

Könyvtár intézményvezető 

 

4.) Gondozási Központ Idősek Otthona Házirendjének módosítása 

Előadó: Belláné Szőke Csilla Gondozási Központ intézményvezető 

 

5.) Orosházi Kistérség Többcélú Társulása tárgyában 

Előadó: Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

 

6.) Beszámoló a Gádorosi Köztemető üzemeltetéséről és a köztemetés szerződésének 

meghosszabbítása 

Előadó: Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

 

7.) Vételi szándéknyilatkozat 5932 Gádoros, Lehel utca 6. számú ingatlan ügyében 

Előadó: Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

 

8.) Bejelentések 

- Falusi Civil Alap keretében „civil közösségi tevékenységek és feltételeinek 

támogatása” című pályázat 

- Humán Szolgáltatási Központ kérelme 

- Rendkívüli önkormányzati támogatás benyújtása 

 

 

 

 

1.) Jelentés a határozatok végrehajtásáról 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Megkapta a testület az anyagot. Kérdés, hozzászólás nem volt. 

Szavazásra bocsátja, ki ért egyet a határozati javaslattal? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 5 fő 
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Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

28/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról szóló tájékoztatót elfogadja.  

 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Határidő:  értelem szerint 

 

2.) 2025. évi költségvetés megvitatása, elfogadása 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, a pénzügyi csoportvezető összeállította a költségvetés tervezetét, melyet 

rendeletként kell elfogadni. Bevételi fő összeg 817.072.602,- Ft, kiadási fő összeg: 

950.421.244,- Ft, hiány: 133.348.642,- Ft. A Magyar Államkincstár még módosított az 

összegeken a dologiból 8 millió Ft elvételre került. Hatalmas költségvetési hiánnyal fog 

indulni az Önkormányzat, ezért szeretnék igénybe venni az önkormányzatok rendkívüli 

támogatását, és plusz bevételeket kell generálni. A folyószámla hitellel tudják biztosítani az 

átmeneti időszakban a likviditási problémákat. Átadja a szót a pénzügyi csoportvezetőnek. 

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

Tisztelettel köszönt mindenkit. Tegnapi nap folyamán már módosításra is került a 

költségvetés, mert az állami normatíva összegét megtudták. A 2024. évhez képest az 

Önkormányzat alapműködését 8.224.000,- Ft-tal kevesebbet állami támogatást kaptak, mivel 

az adóerőképességben 2 ezer Ft emelkedést mutatkozott. Ezért növekedett a hiány már is 8 

millió Ft-tal. Minden intézménynél minden dolgozó bérét beírta. A bér és a járulékok 

kiszámolásra kerültek. A dologi kiadásokat az előző évinek megfelelően hagyta. Betervezésre 

kerültek a civil szervezetek, és az egyéb támogatások és a szociális keret is, amire az állam 

39.322.000 Ft-ot ad, ebből az Önkormányzat 27.600.000 Ft-ot terveztek be, a különbözet 

pedig megy a Gondozási Központhoz a kötelező szociális feladatok mínuszainak a 

csökkentésére. Az intézményektől bekérte a felújítási, beruházási terveket, ha nem is a teljes 

igényeket, de próbált betervezni egy kevés összeget. Betervezte többek közt a művelődési ház 

tető felújítását, és a Gondozási Központnál a kapu és tárolóhelyiség kialakítására.  Kérdésre 

szívesen válaszol. 

 

Megérkezik a terembe Belláné Szőke Csilla Gondozási Központ intézményvezető. 

 

Herbszt Gergely képviselő: 

A versenyképes járások pályázata felől érdeklődik. Kell-e az Önkormányzatnak befizetni? 

Mennyit fognak visszakapni? 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, a versenyképes járások programja ott tartanak, hogy a Kormány felkérte a 

Pénzügyminisztert, hogy dolgozza ki a pontos kiszámítást, ez csak márciusban várható. Az 

általános szabály az lesz, hogy két adóév adónövekményének a különbözetének 20 %-át kell 

befizetni az államkasszába. A Magyar Állam a begyűjtött összegeket fel fogja osztani. Az 

Orosházi Járásnak 250 millió Ft van előirányozva, amit szét kell osztani a települések között, 

valamilyen osztási formula alapján. Az Önkormányzatnál az iparűzési adó növekmény nem 
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volt nagy. Szerinte csak minimális összeget kell befizetni, és nem fog rosszul járni a település 

a visszaosztáskor. 

 

Megérkezik a terembe Fekete Tiborné Képviselő Asszony. A Képviselő-testület létszáma - 6 fő 

- továbbra is határozatképes.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Átadja a szót a pénzügyi bizottság elnökének. 

 

Ribárszki István János képviselő/Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 

elnöke: 

A pénzügyi bizottság tegnapi ülésén már a kiküldött anyaghoz képest a módosult 

költségvetési anyagot tárgyalta. Úgy gondolja a hiány várhatóan még nagyobb lesz. Erről 

őszintén kell beszélni, azért is mert az Önkormányzatnak van kifizetetlen számlája, mégpedig 

egy 33 millió Ft-os és 8 millió Ft-os, így már februárban 41 millió Ft-nál tartanak. Ez a 

költségvetés nagyon nehezen teljesíthető. Ez már a lehetetlen határát súrolja. Bízik abban, 

hogy a Kormány segítséget fog adni. Itt van például a rendkívüli önkormányzati támogatás, 

amivel kezelni lehetne a késedelmes számlákat. Nem látja a bizottság sem, hogy hogyan fog 

teljesülni a költségvetés egy pozitív „0”-ban. Óriási Kormányzati segítség kell, hogy ki tudják 

gazdálkodni.  Beleszámolta az 50 millió Ft-os hitelt is, de így is van hiány, ami akár a l70 

millió Ft-ot is elérheti. Nehéz lesz az Önkormányzatnak ez az év, de muszáj egy elfogadott 

költségvetésnek lenni, ezért ezt a költségvetést elfogadásra javasolja a pénzügyi bizottság. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Ebben az évben 4 db rendkívüli önkormányzati támogatást lehet majd beadni. 

A civil szerzeteket is támogatták a tavalyi évben és lehetőségeikhez mérten továbbra is 

szeretnének adni. Elnézést kér, ha a működésükben zavart okozott az, hogy nem tudta az 

Önkormányzat teljesíteni a megígért támogatást.  

 

Herbszt Gergely képviselő: 

Elmondja, rendben van az, hogy a civil szervezeteket támogatják, és ha a támogatást teljes 

mértékben, nem tudják odaadni, akkor elnézést kérnek tőlük, mert az Önkormányzatnak nincs 

rá kerete, de az önkormányzati dolgozók és családjaik megélhetését is biztosítani kell, ezt is 

szem előtt kell tartani.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Van prioritási sorrend, első fontos feladat, hogy kifizetésre kerüljenek a bérek és a közüzemi 

számlák. 

 

Varga Zsolt képviselő: 

Tisztelettel köszönt mindenkit. Amit Képviselő társa mondott, azzal nem ért egyet. Tavalyi 

évben is meg lett ígérve a civil szervezeteknek a támogatás és sok helyre nem érkezett meg 

teljes összegben. Javasolja, ha megegyeznek egy civil szervezet támogatásának összegéről, 

azt időben adják is oda. A civil szervezetek támogatása a költségvetés nem egészen 1 %-a. 

Persze fontosak a dolgozók is, de a falu működéséhez hozzátartoznak a civil szervezetek. 

Javasolja, hogy szabjanak meg egy határidőt, amikor ki is fizetik a támogatásokat, mert azt 

betervezi a civil szervezet. Ha megígérik a támogatást, azt tartsák is be.   
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Herbszt Gergely képviselő: 

Ez szép és jó. Szokták magukat tartani az adott szóhoz. Ha nem kapnak támogatást, a 

semmiből nem tudnak adni. Ha a civil szervezet nem tudja megtartani a rendezvényét, az 

tényleg probléma, mert hozzátartozik a közélethez. Szerinte azonban a több mint 100 fő 

Önkormányzatnál dolgozó ember megélhetését nem lehet kockáztatni, hiszen elvándorlás van, 

nem lesz szakképzett ember.  

 

Varga Balázs alpolgármester: 

Tisztelettel köszönt mindenkit. Egyetért azzal, hogy támogatni kell a civil szervezeteket, de 

szerinte is ütemezni kellene a támogatás kifizetését, hogy a civil szervezetek is tudjanak vele 

tervezni. Kb. fél évet látnak előre, ezzel kellene tervezni. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Amíg nincs költségvetés addig csak a szükséges alapokat biztosítják. Ha elfogadásra kerül a 

költségvetés, akkor rendelkezésükre áll a forrás, és tudnak fizetni. Az első legnagyobb 

adóbevétel az iparűzési adóból és a kommunális adóból van, aminek a befizetési határideje 

március 15-e, akkor nagyobb összeg állhat rendelkezésére az Önkormányzatnak. A következő 

adóbefizetési határidő pedig ősszel van. Ha megkapják a normatívát, abból fizetik a bért, de 

általában azt sem fedezi, volt olyan időszak, amikor hozzá kellett tenni több millió Ft-ot. 

Ezután várják az egyéb bevételt, amiből fizetnék a számlákat. A tavaszi kifizetések közé 

lehetne tenni a civil szervezetek támogatásának kifizetését, de nem tudja, hogy hogyan fog ez 

működni.  

 

Ribárszki István János képviselő/Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 

elnöke: 

A költségvetési hiány több mint 15 %-os. A normatívát csak a kötelező feladatokra lehet 

elkölteni, abból nem lehet átcsoportosítani. 

Egyetért azzal, hogy a civil szervezetek csak 1 %-ot kapnak a költségvetésből, de már több 

mint 15 %-os hiánnyal indul az Önkormányzat költségvetése. 

 

Varga Zsolt képviselő: 

Akkor miről beszélnek? Ha nincs pénze az Önkormányzatnak, akkor a civil szervezeteknek 

miért terveznek be akár 5 millió Ft-ot is. Megígérik nekik a pénzt, de nem tudnak adni egy 

fillért sem. Nem kell megígérni sem akkor a támogatást.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, megkapják a normatívát az alapműködésre, a szükséges létszámra a bért, de 

történhet olyan, hogy valakinek jár például a jubileumi jutalom, amit saját pénzből kell 

kigazdálkodni. Az iparűzési adó és a kommunális adó 65 millió Ft összegéből tudnak 

működni, és ebből támogatják a civil szervezeteket. Azt nem szeretnék, hogy ne működjön 

civil szervezet a településen.  

 

Ribárszki István János képviselő/Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 

elnöke: 

Varga Zsolt képviselő társának elmondja, nem a civil szervezetek ellen van, csak 

tárgyilagosan elmondta Képviselő-testületnek. Azon dolgozik, hogy támogassák a civil 

szervezeteket, de borzasztó nagy a költségvetési hiány. 
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Varga Zsolt képviselő: 

Ha nem tudnak adni, akkor nem kell adni, de ha megígérik, akkor érkezzen meg, mert a civil 

szervezetek számítanak rá, ezzel terveznek.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A költségvetést február 28. napjáig el kell fogadni, vagy plusz, vagy negatív előjellel. A többi 

önkormányzatnál is hasonló a helyzet.  

 

Fekete Tiborné képviselő/Szociális, Kulturális, Egészségügyi és Sport Bizottság elnöke: 

A településen 7 állandó civil szervezet van. A tavalyi évhez képest többet kértek, vagy 

kevesebbet? 

 

Varga Zsolt képviselő: 

A civil szervezetek annyival kértek többet, amit a tavalyi évben nem kaptak meg. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, az 5. számú melléklet tartalmazza a támogatásokat. A Gádoros Labdarúgó SE 5 

millió Ft-ot kért, a pénzügyi bizottság véleménye alapján 3 millió Ft támogatás van tervezve, 

plusz 2,5 millió Ft rezsire. A Polgárőrségnek 800 ezer Ft, a Hagyományőrző és Faluszépítő 

Egyesületnek 600 ezer Ft, a Silver Táncsoportnak 600 ezer Ft (benne van a tavalyi 

elmaradás), a Gádorosi Motoros Egyesületnek 600 ezer Ft, a Gádorosi Birkózó SE 1,4 millió 

Ft, a Dr. Hidasi László Nyugdíjas Egyesületnek 250 ezer Ft, a Pünkösdi Zarándoklatért 

Egyesületnek pedig 215 ezer Ft van betervezve.  

 

Varga Balázs alpolgármester: 

A Pünkösdi Zarándoklat Egyesület Gádorosi? Ha nem az, akkor miért támogatják? 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A Pünkösdi Zarándoklat egy orosházi szervezet. Kettő rendezvényt tartanának Gádorost 

érintőleg. Idén a Doni Túrának 400 fős katonai különítménye volt, amely jövőre Nagyszénás, 

Gádoros, Orosháza útvonalon fog megvalósulni. 

Terveznek még egy GEO karácsonyt, ahol filharmonikus zenekar, vonós négyes lenne, mely a 

gádorosi katolikus templomban valósulna meg. Támogatási kérelmük 215 ezer Ft, az utazásra. 

Gádoros is érintett, ezért támogatják az egyesületet. 

 

Ribárszki István János képviselő/Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 

elnöke: 

Elmondja, mivel jelen van a Gádorosi SE elnöke, ezért kihangsúlyozza, hogy az ő 

támogatásuk 3 millió Ft, a 2,5 millió Ft rezsitámogatásra megy, amit a fűtésre, 

villanyszámlára stb. költenek majd.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

További kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az Önkormányzat 2025. évi 

költségvetéséről szóló rendelet megalkotását. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 6 fő 
 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nélkül, az alábbi rendeletet alkotta: 

 



44 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete – 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – megalkotta az Önkormányzat 2025. évi 

költségvetéséről szóló 2/2025. (II. 19.) önkormányzati rendeletét. 

 

3.) Tájékoztató a Justh Zsigmond Művelődési Ház és Könyvtár munkájáról, munkaterv 

elfogadása 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Megkapták az anyagot. Átadja a szót az intézményvezetőnek. 

 

Higyed-Horváth Viktória Katalin Justh Zsigmond Művelődési Ház és Könyvtár 

intézményvezető: 

Tisztelettel köszönt mindenkit. A 2024. évi beszámolóját megküldte a Képviselő-testületnek. 

A településen összesen 49 rendezvény volt a tavalyi évben, ebben benne vannak a települési 

rendezvények is. A könyvtár épületében különböző szolgáltatások működnek: ott van a 

Kormányhivatal munkatársa, TAPPE Hulladékgazdálkodási ügyintéző, K&H Bank 

mobilbankár. Különböző szakkörök vannak. Az Idősek Klubja, a Mozgáskorlátozottak és itt 

tartja összejöveteleit a dr. Hidasi László Nyugdíjas Egyesület. Folyamatos együttműködésben 

vannak intézményeikkel és a civil szervezetekkel. A terveiket tavaly is tudták teljesíteni. 

Együttműködtek a Nemzeti Művelődési Intézettel, a Könyvtár Szolgáltatóval, a Petőfi 

Kulturális programmal, ahonnan programokat kaptak, melyek ingyenesek voltak. Az idei 

évben is kapcsolatban vannak velük.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Akkor a rendezvényeket szeretnék a jövőben is megtartani és tovább vinni. 

 

Higyed-Horváth Viktória Katalin Justh Zsigmond Művelődési Ház és Könyvtár 

intézményvezető: 

Eddig 3 pályázatot nyertek. Van egy meseprojekt egy gádorosi mese és nyertek két 

programot: Hungarikum játszóházat, ami ingyenes program lesz és Hungarikum kiállítást, 

ami egy előadással fog párosulni.  

 

Fekete Tiborné képviselő/Szociális, Kulturális, Egészségügyi és Sport Bizottság elnöke: 

A szociális bizottság tárgyalta a beszámolót és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

A rendezvény naptárban javaslattal éltek. A településen három emléktábla van, az egyik 

2020. évben lett kihelyezve, ezért felvetődött, hogy fel kellene venni az emléktáblát 

kihelyező személyekkel a kapcsolatot és valamilyen módon vagy a születési időhöz, vagy az 

emléktábla avatásának évfordulójához szervezzenek programot, kiállítást. Kérte a szociális 

bizottság, hogy ezt tervezze be az intézményvezető asszony a 2025. évi rendezvénynaptárba. 

A bizottság a rendezvénynaptár elfogadását is javasolta. 

 

Higyed-Horváth Viktória Katalin Justh Zsigmond Művelődési Ház és Könyvtár 

intézményvezető: 

Már be is tervezte a rendezvénynaptárba a programot. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

További kérdés, hozzászólás nem volt. 

Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 6 fő 
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Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

29/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja Gádoros Nagyközség 

Önkormányzata Képviselő-testületének Justh Zsigmond Művelődési Háza és Könyvtára 2024. 

évi beszámolóját. 

 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül:  Higyed-Horváth Viktória Katalin intézményvezető, Justh Zsigmond 

Művelődési Ház és Könyvtár 

Határidő:   értelem szerint 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Szavazásra bocsátja a szociális bizottság módosító javaslatával. 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 6 fő 
 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

30/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Szociális, Kulturális, 

Egészségügyi és Sport Bizottság - művelődési ház rendezvény naptárra vonatkozó - módosító 

javaslatát. 

 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül:  Higyed-Horváth Viktória Katalin intézményvezető, Justh Zsigmond 

Művelődési Ház és Könyvtár 

Határidő:   értelem szerint 

 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot kiegészítve a szociális bizottság módosító 

javaslatával. 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 6 fő 
 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

31/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Gádoros Nagyközség 

Önkormányzata Képviselő-testületének Justh Zsigmond Művelődési Háza és Könyvtára 2025. 

évi rendezvény naptárát és a szolgáltatási tervét. 
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Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül:  Higyed-Horváth Viktória Katalin intézményvezető, Justh Zsigmond 

Művelődési Ház és Könyvtár 

Határidő:   értelem szerint 

 

4.) Gondozási Központ Idősek Otthona Házirendjének módosítása 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Átadja a szót a Gondozási Központ intézményvezetőjének. 

 

Belláné Szőke Csilla Gondozási Központ intézményvezető: 

Tisztelettel köszönt mindenkit, elmondja, az Idősek Otthona házirendje a személyes 

gondoskodást nyújtó szociális intézmények szakmai feladatairól és működésük feltételeiről az 

1/2000. (I. 7.) SzCsM rendelet 5.§ (3) bekezdés b) pontjában előírt kötelező 

alapdokumentuma, egyben a szakmai program kötelező melléklete.  

A legutóbbi házirend 2020. évben készült azt kellett aktualizálni. Térítési díjakról, vagyon 

megőrzésről, és az együttélés szabályairól szól. Ha bármiféle házirend sértés történik ez 

alapján lehet intézkedni. Az Érdekképviseleti Fórum elé lett tárva. Az Érdekképviseleti Fórum 

kisebb módosításokkal, kiegészítésekkel a házirendet elfogadta. A Fórum által eszközölt 

változások megtörténtek.  

 

Fekete Tiborné képviselő/Szociális, Kulturális, Egészségügyi és Sport Bizottság elnöke: 

Az Érdekképviseleti Fórum megalakult az intézmény fenntartó, a dolgozók, a bentlakók és a 

hozzátartozók részvételével. A házirendet átnézték és fejezetről, fejezetre véleményezték. A 

térítési díjjal kapcsolatban ütközés mutatkozott, voltak kifogásolások, illetve a tisztálkodási 

szabályzatban is volt módosítás, de közösen megegyeztek és a térítési díjat elfogadták. A 

házirendet egységesen elfogadta az Érdekképviseleti Fórum. Ezért javasolja a Képviselő-

testületnek is elfogadásra. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Javasol egy módosítást a 11. oldalon 8. pontban szereplő, „legalább évi 1-2 alkalommal”-t „1 

alkalom”-ra javítsák, mert így pontos a meghatározás. 

 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 6 fő 
 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

32/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Gondozási Központ 

Idősek Otthona módosított 2025. évi Házirendjét.  

 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül:  Belláné Szőke Csilla Gondozási Központ intézményvezető 

Határidő:   értelem szerint 
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Elhagyja a termet Higyed-Horváth Viktória Katalin a Justh Zsigmond Művelődési Ház és 

Könyvtár intézményvezetője. 

 

5.) Orosházi Kistérség Többcélú Társulása tárgyában 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, a Kistérségi Többcélú Társulás megalakult. A munkaszervezet tagdíja 10 Ft-tal lett 

több, a többi tagdíj változatlan maradt.  

 

Herbszt Gergely képviselő: 

A 10,- Ft-os növekmény egy összegben mennyit jelent? 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Lakosságszámarányosan kell számolni.  

 

Kérdés, hozzászólás nem történt. Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Ki ért egyet 

ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 6 fő 
 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

33/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete dönt arról, hogy elfogadja az 

Orosházi Kistérség Többcélú Társulásának 1/2025. (I. 30.) TT határozatát, az alábbiak szerint: 

 

1. településenként a munkaszervezet finanszírozására a 2025. évi tagdíjat 23,- Ft/fő/hó 

összegben határozza meg (Orosháza, Békéssámson, Tótkomlós, Pusztaföldvár, 

Csanádapáca, Kardoskút, Gádoros, Csorvás, Nagyszénás, Gerendás, Árpádhalom, 

Nagymágocs) 

 

2. településenként a család- és gyermekjóléti feladat finanszírozására a 2025. évi tagdíjat 

74,- Ft/fő/hó összegben határozza meg a feladatellátásban résztvevő 8 településen 

(Orosháza, Békéssámson, Tótkomlós, Pusztaföldvár, Csanádapáca, Kardoskút, 

Gádoros, Csorvás) 

 

3. településenként a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás feladat finanszírozására a 2025. 

évi tagdíjat 20,- Ft/fő/hó összegben határozza meg (Orosháza, Békéssámson, 

Tótkomlós, Pusztaföldvár, Csanádapáca, Kardokút, Gádoros, Csorvás, Nagyszénás, 

Gerendás) 

 

4. 2025. évi költségvetésben biztosítja a tagdíjak összegét. 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül:  Orosházi Kistérség Többcélú Társulása 

   Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető 

Határidő:  értelemszerűen 
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Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslat tudomásul vételét. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 6 fő 
 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

34/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete dönt arról, hogy  

 

1.) elfogadja az Orosházi Kistérség Többcélú Társulásának Társulási Megállapodását a 

2/2025. (I. 30.) TT határozat mellékletének megfelelő tartalommal, 

2.) felkéri Polgármester urat a Társulási Megállapodás aláírására. 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül:   Orosházi Kistérség Többcélú Társulása 

Határidő:  értelemszerűen 

 

6.) Beszámoló a Gádorosi Köztemető üzemeltetéséről és a köztemetés szerződésének 

meghosszabbítása 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, az Orosházi „Piéta” Bt. ügyvezetője a Gádorosi Köztemető üzemeltetéséről 

megküldte a beszámolóját és nyilatkozott arról, hogy továbbra is szeretné ellátni a köztemetés 

feladatait. 

A köztemetésről elmondja: A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi 

III. törvény 48. §-ában szabályozott természetben nyújtott szociális ellátások egyik fajtája. A 

rendelkezés szerint a haláleset helye szerint illetékes települési önkormányzat képviselő-

testületének feladata gondoskodni az elhunyt személy közköltségen történő eltemettetéséről, 

ha nincs, vagy nem lelhető fel olyan személy, aki köteles az eltemettetésre, vagy ha van is 

ilyen, de az elhunyt személy eltemettetéséről nem gondoskodik. Gádoroson köztemetés 2024. 

évben 1 alkalommal történt, 153.202,- Ft összegben.  

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a pénzbeli, természetbeni és 

személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 2/2015. (III.1.) önkormányzati 

rendelete 15.§-a szerint minden év február 28-ig a helyben szokásos legolcsóbb koporsós 

vagy urnás temetési mód meghatározása céljából temetkezési vállalkozóktól árajánlatot kell 

beszerezni a köztemetésre vonatkozóan.  

A Piéta Temetkezési Bt. tájékoztatta az önkormányzatot, hogy a közvetített szolgáltatások 

áremelkedése miatt emelte árait. 

 

Herbszt Gergely képviselő: 

Nem kellett volna megpályáztatni a köztemetés szolgáltatást? 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Nem kellett megpályáztatni, mivel az Orosházi „Piéta” Temetkezési Bt.-vel jelenleg is 

fennálló vállalkozási szerződés 3. pontja szerint: „a szerződés a felek kölcsönös akarata esetén 

évente meghosszabbítható”. 
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Kőszegi Erzsébet Mária jegyző: 

A kegyeleti közszolgáltatási szerződést kell majd megpályáztatni. 

 

Varga Balázs alpolgármester: 

A köztemetésre nem kell 3 árajánlat? 

 

Kőszegi Erzsébet Mária jegyző: 

Ebben a jelenlegi 1 évre szóló köztemetési szerződésben benne van, hogy amennyiben meg 

van elégedve a vállalkozóval az Önkormányzat, akkor évente meghosszabbítható 1 éves 

időtartamra. 1-2 köztemetés fordul elő éves szinten. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Lehetne pályáztatni, de nem kell, amennyiben meg vannak az üzemeltetővel elégedve. A 

köztemetés költségét, ha ki kell fizetni, az problémát nem okoz a költségvetésben.  

 

Ribárszki István János képviselő/Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 

elnöke: 

Elmondja, a szerződés 3. pontja alapján meghosszabbítható ez a köztemetésre vonatkozó 

szerződés. A köztemetés díjai a tavalyihoz képest változtak: a koporsós temetés bruttó 7.493 

Ft-tal, a hamvasztás bruttó 14.223 Ft-tal, az urna hazavitele bruttó 10.414 Ft-tal több. 

Javasolja elfogadásra a köztemetésre szóló díjakat.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A Piéta Bt. ügyvezetője megküldte a 2024. évi gádorosi köztemető üzemeltetéséről szóló 

beszámolóját. Teljesítették azokat a kéréseket, amiket kértek tőlük, többek között 

használhatóvá tették a kinti illemhelyet, locsolófát készítettek és közösen az 

Önkormányzattal vettek locsolókannákat. A probléma, hogy nincs nyilvántartás a temetőről. 

Azoknak a síroknak, amelyeknek nincs meghosszabbítva a sírhelye, azok hozhatnának 

bevételt az Önkormányzatnak, de mivel nincs semmilyen dokumentum, így nem lehetséges. 

 

Herbszt Gergely képviselő: 

Felmerült az a kérés a lakosság körében, hogy ne írtsa ki a sírhelyek között a füvet az 

üzemeltető, mert, ha eső van, nagyon sáros, csúszós az út. A kaszálás jobb megoldás lenne. 

Gaz sincs, de fű sincs.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Majd jelzéssel él az üzemeltető felé. 

 

Megérkezik a terembe Simondán Vilmos települési képviselő. A Képviselő-testület - létszáma 

7 fő – továbbra is határozatképes. 

 

Varga Zsolt képviselő: 

Az üzemeltető fesse le a fát a nyugati oldalon. 

 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

További kérdés, hozzászólás nem történt. Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Ki ért 

egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 7 fő 
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Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat 

nélkül, 1 tartózkodással, az alábbi határozatot hozta: 

 

35/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Orosházi „Piéta” 

Temetkezési Bt.-vel (5900 Orosháza, Könd u. 53-55.) köztemetés feladatának ellátására a 

fennálló vállalkozási szerződés 3. pontra hivatkozással – további 1 évvel – 2025. február 28. 

napjától 2026. február 28. napjáig meghosszabbítja, az alábbi díjakkal: 

koporsós temetés esetén 

 

Nettó:    81.500,- Ft 

Bruttó 103.505,- Ft 

+ A kegyeleti közszolgáltatási 

szerződésben szereplő díjtételek 

12.000,- Ft + 27 % ÁFA 

sírásás 

hamvasztás 

 

Nettó:  106.300,- Ft 

Bruttó 135.000,- Ft 

+ A kegyeleti közszolgáltatási 

szerződésben szereplő díjtételek  

6.000,- Ft + 27 % ÁFA 

sírásás 

urna hazavitel 

 

Nettó:   90.800,- Ft 

Bruttó 115.316,- Ft 

 

 
Az árakat a mindenkori hatályos ÁFA terheli. 

Felkéri Polgármester urat a szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül: Orosházi „Piéta” Temetkezési Bt. 

  Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető 

Határidő:  2025. február 28. 

 

7.) Vételi szándéknyilatkozat 5932 Gádoros, Lehel utca 6. számú ingatlan ügyében 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, Gádoros Nagyközség Önkormányzatát megkereste egy személy azzal a 

szándékkal, hogy a 5932 Gádoros, Lehel utca 6. szám alatti ingatlant, mely önkormányzati 

tulajdon meg szeretné vásárolni. Az Önkormányzat az ingatlant nem hasznosítja, nem 

használja jelenleg. A felajánlott vételi ár: 300.000,- Ft. Elmondás szerint be szeretnék fásítani 

a telket.  

 

Ribárszki István János képviselő/Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 

elnöke: 

Elmondja, a pénzügyi bizottság tárgyalta a napirendet. Személyesen is meggyőződött a 

megvásárolni kívánt ingatlanról. A pénzügyi bizottság döntésével az ingatlan eladását 

támogatja. 

 

Varga Balázs alpolgármester: 

A START programnak nincs szükséges az ingatlanra? 

 

Herbszt Gergely képviselő: 

Nincs szüksége a START programnak az ingatlanra. 
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Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

További kérdés, hozzászólás nem történt. Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslat 

elfogadását. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 7 fő 
 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

36/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete dönt arról, hogy 

............................részére eladja az 5932 Gádoros, Lehel utca 6. szám alatti (belterület 99 hrsz., 

1.379 m2) 1/1 tulajdoni hányadban önkormányzati tulajdonú ingatlant 300.000,-Ft, azaz 

Háromszázezer forint összegben. 

 

Az adásvételi szerződéssel kapcsolatban a vevő fog intézkedni. 

 

Az önkormányzati vagyonnyilvántartásban történő átvezetésre intézkedik. 

 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül:  ................. 

  Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető 

Határidő:  értelem szerint 

 

8.) Bejelentések 

- Falusi Civil Alap keretében „civil közösségi tevékenységek és feltételeinek 

támogatása” című pályázat 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, ez a kiírás az 5.000 fő alatti települések civil szervezeteinek szól. Az 

önkormányzati ingatlanberuházási, -felújítási támogatása érinti az Önkormányzatot is. Az 

igényelhető támogatási összeg felső határa 7 millió Ft. A pályázatírásra, tervezésre, 

engedélyezésre, műszaki ellenőrre 7 % elszámolható. Az eszközbeszerzési támogatás 

igényelhető összeg felső határa 2 millió Ft. A pályázatírásra 3 % elszámolható. 

Két szervezet jelezte, hogy igénybe kívánja venni a pályázatot. Az egyik a Gádorosi 

Labdarúgó SE, és a Gádorosi Motoros Egyesület. 

Mind a két szervezet önkormányzati tulajdonban lévő ingatlant bérel. Ha megtörténik a 

pályázati felújítás az az Önkormányzat tulajdonában is marad. 5 év a fenntartási idő. Az 

Önkormányzat szakmai segítséget kíván adni a pályázó szervezeteknek. A pályázat beadási 

határideje 2025. március 19. 

 

Varga Balázs alpolgármester: 

A 7 millió Ft támogatási összeget mire lehet fordítani? Nyílászáró cserére? Tető felújításra? 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A Gádorosi Labdarúgó SE mire szeretné felhasználni a támogatást? Mire pályáznának? 

Megadja a szót Pisont András Gádorosi Labdarúgó SE elnökének. 
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Pisont András Gádorosi Labdarúgó SE elnöke: 

Az épület, amiben vannak, közel 30 éve lett újjáépítve, ezért sok a javítani való. Pályáznának 

az öltöző felújítására, a metlaki és a csempe kicserélésére, belső festésre, melegvizes kazán 

kicserélésére, mert 30 éves gáz-vízmelegítő van. A gázszámla is nagyon magas, szeretnének 

gazdaságosabb fűtést és tusolási lehetőséget. Az eszközök is nagyon fontosak, kellenének 

asztalok, székek. Külső illemhely építését is beletennék a pályázatba. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Ha a pályázat sikeres, akkor az egyesületet 5 évig fenn kell tartani. 

 

Herbszt Gergely képviselő: 

Javasolná az egyesületnek a radiátoros fűtést, és a kombi gázkazánt. Tervező kell, mert 

gázkészülék csere fog történni.  

 

Pisont András Gádorosi Labdarúgó SE elnöke: 

Fontos az energiatakarékosság, hiszen a sporttelepen lévő gázkonvektorok csak őrlángon 

vannak, és mégis hatalmas számlák érkeztek.  

 

Herbszt Gergely képviselő: 

Szeretné, ha a Képviselő-testület még a beadás előtt láthatná a pályázatokat. 

 

Kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet a határozati javaslattal? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 7 fő 
 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

37/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Képviselő-testülete támogatja a Falusi Civil Alap keretében „civil 

közösségi tevékenységek és feltételeinek támogatása” FCA-KP-1-2025 című pályázatot beadó 

civil szervezeteket. 

 

Felkéri Polgármester Urat a pályázat hozzájáruló nyilatkozatának aláírására. 

 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül:  Gádorosi Labdarúgó SE elnök 

  Gádorosi Motoros Egyesület elnök 

Határidő:  értelem szerint 

 

- Humán Szolgáltatási Központ kérelme 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, a Humán Szolgáltató Központ megkereste az Önkormányzatot azzal, a céllal, hogy 

a Gádoros, Kossuth utca 18. szám alatti bérleménybe klímatelepítést végezhessenek. Az 

ingatlanban a település lakosainak nyújtanak szociális étkeztetést. Az épület korszerűtlen 

hőtechnikai adottságokkal rendelkezik, ezért nem tudnak a munkavégzésre alkalmas belső 

hőmérsékletet biztosítani.  Arra az álláspontra jutottak, hogy a leghatékonyabb lenne egy 5,3 

kW teljesítményű oldalfali hűtő-fűtő klíma készülék telepítése.  
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Az ottani gázfogyasztást a központ fizette eddig és az elég magas volt. A közvilágítást onnan 

vezérlik, ezért egy almérőt kellene majd felszerelni, hogy tudják külön mérni és tovább 

számlázni a központ fogyasztását.  

 

Herbszt Gergely képviselő: 

Az ingatlan elektromos hálózat rendszere elbír-e még egy ilyen klíma készüléket? 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Szerinte nem lenne gond, de megnézik, hogy alkalmas-e az épület a klíma telepítésére. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

További kérdés és hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja, ki ért egyet azzal, hogy 

engedélyezzék a Humán Szolgáltató Központ számára, hogy klímát telepítsen a Justh 

Zsigmond Művelődési Házba, szakember felülvizsgálatával és almérő felszerelésével, a 

tovább számlázás miatt. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 7 fő 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

38/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul a Humán Szolgáltató 

Központtal (5742 Elek, Gyulai út 18., képviselő: Wengerter Bernadett) fennálló ingatlan 

szívességi használati szerződés alapján használatában levő az 5932 Gádoros, Kossuth Lajos u. 

18. szám alatti ingatlanban 1 db hűtő-fűtő klíma felszereléséhez, amely készülék a Humán 

Szolgáltató Központ tulajdonában marad. 

A klímával egyidejűleg a fogyasztás elszámolására almérő felszerelése szükséges. 

Felkérik Polgármester Urat a szükséges intézkedés megtételére. 

 

Végrehajtásért felelős: Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

Erről értesül:   Humán Szolgáltató Központ képviselő 

    Justh Zsigmond Művelődési Ház intézményvezető 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető 

Határidő:   értelem szerint 

 

- Rendkívüli önkormányzati támogatás benyújtása 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, a Képviselő-testület 2024. évben is nyújtott be az önkormányzatok rendkívüli 

támogatására pályázatot, melyre ebben az évben is szeretne pályázni. A pályázati lehetőség 

megnyílt az Önkormányzatok számára. 

 

Herbszt Gergely képviselő: 

Hány napos lejárati idővel lehet beadni a pályázatra a számlákat? 
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Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

A pályázatra a számláknak 30 és 60 napon túli lejárati határidővel kell rendelkezni. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

További kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet a határozati 

javaslattal? 

 

A döntéshozatalban résztvevők szám: 7 fő 
 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat, 

tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

39/2025. (II. 18.) KT határozat 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő- testülete kinyilvánítja, hogy 2025. évben a 

települési önkormányzatok rendkívüli támogatására pályázatot kíván benyújtani. 

 

Felelős:  Dr. Szilágyi Tibor polgármester  

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető 

Határidő:  értelem szerint 

 

Varga Balázs alpolgármester: 

Kérése lenne Herbszt Gergely képviselő úrhoz, mint brigádvezetőhöz. Az evangélikus 

templom előtt a Nagy utca és a Kossuth utca kereszteződésénél meg kellene javítani az utat, 

mert van egy kisebb és egy nagyobb kátyú, ami balesetveszélyes. Úgy tudja, ott a 

vízelvezetéssel vannak problémák. 

 

Herbszt Gergely képviselő: 

Megköszöni, hogy szólt alpolgármester úr, de már egyszer megcsinálták, csak talán nem a 

megfelelő időben. Jelenleg bele van fagyva a víz, ezért nem tud kátyúzni, de van még anyag, 

csak meg kell várni a jó időt, és akkor kátyúzni fognak. 

 

Varga Zsolt képviselő: 

Elmondja, Romániában télen nem kátyúznak, majd csak tavasszal, de az ilyen kátyúkat zúzott 

kővel töltik tele.  

 

Varga Balázs alpolgármester: 

A Kossuth utca is meg van süllyedve középen a volt étterem előtt, közel ahhoz, ahol az 

Alföldvíz Zrt. munkatársai dolgoztak.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Az a süllyedés szennyvíz beruházásból adódott. Az Alföldvíz Zrt. munkatársai azt mondják, 

hogy a süllyedésnek az ő munkájukhoz nincs semmi köze.  

Megköszöni a részvételt és az ülést bezárja.  

 

 

 

K. m. f. 
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 Dr. Szilágyi Tibor Kőszegi Erzsébet Mária  

 polgármester jegyző 

 

 

 

 

H I T E L E S Í T J Ü K : 

 

 

 

 

 Varga Balázs Varga Zsolt 

 alpolgármester települési képviselő 

 


